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ZUŠ Petra Ebena
slaví 30. narozeniny!

Letos v září uplyne už 30 let od vzniku samostatné 
umělecké školy v Žamberku – tehdy pod názvem Lido-
vá škola umění.
K připomenutí tohoto výročí, k zastavení a k setkání s 
bývalými žáky bude škola pořádat několik akcí, už dnes 
však chceme informovat o té nejdůležitější:

V sobotu 13. června 2009 
budou k zažití a zhlédnutí celodenní aktivity v tomto 
časovém sledu:
9:00 – 12:00 - otevřená aktivní škola pro všechny
  – určená bývalým i současným žákům, jejich rodi-

čům i veřejnosti s možností zapojit se do různých 
činností v různých třídách a oborech,

10:30 - malý koncert současných žáků v sále školy
13:30 - druhý malý koncert v sále školy
15:00 - velký koncert všech souborů a orchestrů 

současné školy na pódiu na náměstí - spolu s muzi-
kanty vystoupí i tanečníci a pokusí se vtáhnout do 
tance i návštěvníky

16:30 - vystoupení dramatického oboru s loutkovým 
divadlem na náměstí pod lípou

Na závěr – happening výtvarného oboru pro všechny.

Už dnes zveme zejména všechny bývalé žáky a jejich 
partnery a děti. Prosíme všechny rodiče bývalých 
žáků, na něž nemáme spojení, aby je o tomto termí-
nu a možnosti informovali !

PhDr.Hana Chvátilová, ředitelka ZUŠ

Úspěšné lyžování v Krkonoších

Sportovcům, lyžařům našeho Odborného učiliště a 
Praktické školy v Žamberku, organizovaným v Českém 
svazu mentálně postižených sportovců, se ve dnech 
18. a 19.3. 2009 podařilo dosáhnout velmi pěkných 
sportovních výsledků na mistrovství České republiky v 
běžeckém lyžování. Mistrovství se konalo v Horní Malé 
Úpě v Krkonoších. Nejlepšího umístění dosáhl Ivo 
Chodurek, který v běhu na 5 km klasicky získal bron-
zovou medaili a byl pátý na 5 km volnou technikou. 
Také Lucie Dvořáková obsadila velmi pěkné páté místo 
na 5 km volnou technikou. Ostatní – Radek Svoboda a 
David Böhm už tak úspěšní nebyli, ale je nutno ocenit 
jejich bojovnost a snahu. V areálu byly velmi dobré sně-
hové podmínky, dobře upravené trati. Také o zázemí 
více než stovky účastníků bylo velmi dobře postaráno. 

Ladislav Kovařík

Škola paní Láryfáry aneb čtvrtá školní akademie 
ZŠ 28. října 581 v Žamberku

Maraton několika představení odstartoval ve středu 1.dubna prvním vystoupením čtvrté školní akademie ZŠ 
581. Tradičně až po střechu zaplněné Divišovo divadlo rodiči, dědečky, babičkami, tetičkami, sourozenci a 
sponzory s úsměvem na rtech prožívalo společně s mladými účinkujícími krásnou atmosféru amatérského 
představení. Nápadité kostýmy i scéna, režijně i hudebně dobře odvedená (Renata Vaňousová je autorku scé-
náře a režisérkou celého představení, Drahoslava Solničková vše řídila po stránce výtvarné a Jaromír Žejdlík 
se postaral o hudební kulisu) zapůsobily na diváky příznivým dojmem. V programu vystupovalo 220 dětí 
z prvního stupně, každý ročník (A i B) v jednom bloku, z druhého stupně se předvedlo na jevišti Divišova 
divadla 160 dětí - dle slov ředitele školy Mgr. Jaroslava Tajbra - řadu tanečních vystoupení si choreografi cky 
připravila děvčata sama, materiálně pomohly paní Michaela Foglová a Ing. Eva Tobišková.

O dobré jméno školy usilují jak žáci, tak i všichni učitelé, a že se jim to daří, se mohli přesvědčit diváci přítom-
ní na představeních školní akademie č.4 - Škola paní Láryfáry.                                                             Vlasta Pavlousková

Viola opět stříbrná 
26. března 2009 se konalo krajské kolo XIX. celostátní přehlíd-
ky školních dětských pěveckých sborů, které se uskutečnilo v 
kulturním domě města Holice. Pořádala ho krajská knihovna 
v Pardubicích.  V naší kategorii 1. B soutěžily tři sbory: Vio-
la, Sarméles z Horního Bradla a Lubenika ze Sebranic. Viola 
zpívala čtyři písně. Na tom Bošileckým mostku, Voda voděnka, 
Scat kanon a Vyznání Viole. Zpívalo nás více než 40. Před roz-
hodnutím o výsledcích vystoupili žáci z holické Základní umě-
lecké školy. Ve škole jsme se o velké přestávce sešli v učebně 
hudební výchovy, rozezpívali se, zopakovali písně a nastoupili do autobusu. V autobuse jsme si udržovali 
dobrou náladu, ale malinko jsme byli i nervózní. Dojeli jsme na místo, kde jsme šli do šatny a převlékli se 
do sborového oblečení. Kategorii 1. A a 2. A jsme neviděli - zpívali dříve. Z naší kategorie nejdříve odzpíval 
sbor Sarméles, potom my a nakonec Lubenika. Pak jsme zhlédli kategorii 2. B (sbory ze ZUŠ) a porota se šla 

poradit. Následovala přestávka, my měli rozchod 
po městě a pan učitel Jaromír Žejdlík se spolu s 
ostatními sbormistry sešel s porotou, která mu 
sdělila své názory na námi zazpívané písně. Pak 
následovalo vyhodnocení. Ze všech tří sborů jsme 
byli hodnoceni nejlépe a získali stříbrné pásmo. 
Ve stejném pásmu skončili i Sarmeles, Lubenika 
byla bronzová. Po vyhlášení výsledků jsme odje-
li zpět domů. Tato přehlídka pěveckých sborů v 
Holicích byla velmi příjemná a doufáme, že příští 
rok si opět udržíme minimálně stříbrné pásmo.

Barbara Frimlová, Anna Machová

PS Kunvald pořádá 12. ročník pochodu 
pro děti i dospělé

Z POHÁDKY DO POHÁDKY
v pátek 1. května 2009

Start mezi 9-10 hodinou u Salaše v Kunvaldě.


